
Protokół Nr 21/08 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 21 października 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201  
 

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000  
Zakończenie posiedzenia godz. 1140 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiąca 
załącznik do protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz i Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski i w części dotyczącej spraw finansowych Skarbnik Gminy Wiesława Łoch.  
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .  
O terminie posiedzenia  członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 24 października  2008 r. 
4Analiza  
6.Sprawy róŜne     
7.Zamknięcie posiedzenia komisji 
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
 
Ad.2 
Protokół Nr 19/08 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
 
Ad.3 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady  najbliŜszej 
sesji , komisje przeanalizowała je, wysłuchała  uzasadnień i wyjaśnień , a następnie 
zaopiniowała jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XXI/166/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Golina”     
  gmina Stargard Szczeciński – komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie     
- projekt uchwały Nr XXI/167/08 w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Skalin „  
  gmina  Stargard Szczeciński – komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie   
 - projekt uchwały Nr XXI/168/08  w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości  
   Warchlino „ gmina Stargard Szczeciński – komisja  pozytywnie zaopiniowała  
    projekt uchwały    
-  projekt  uchwały  Nr XXI/169/08 w sprawie upowaŜnienia kierownika Gminnego Ośrodka  
   Pomocy Społecznej w Stargardzie Szczecińskim do załatwiania indywidualnych spraw z 
   zakresu działań podejmowanych wobec dłuŜników alimentacyjnych – komisja      
   zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
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-  projekt uchwały Nr XXI/170/08  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego  
   planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik – komisja zaopiniowała projekt  
   uchwały pozytywnie    
- projekt  uchwały Nr XXI/171/08 w sprawie przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami  
  miejscowości Witkowo Drugie w związku z wnioskiem o zniesienie i ustalenie urzędowej   
  nazwy miejscowości – komisja  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie , 
- projekt  uchwały Nr XXI/172/08  w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji –  
  komisja  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie   
Podczas dyskusji rozmawiano o ewentualnym  połączeniu dwóch miejscowości w  jedną 
miejscowość o nazwie  Witkowo i zastanawiano się , czy nie naleŜałoby przyłączyć do 
Witkowa , mieszkańców Radziszewa ( 15 osób ) .  
- projekt uchwały Nr XXI/173/08 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od  
  nieruchomości  
Skarbnik Gminy omówiła w/w projekt uchwały informując o tym ,iŜ stawki podatkowe 
zaproponowane w projekcie uchwały   wzrosły o wskaźnik 4,2 % w stosunku do stawek roku 
2008  .Następnie omawiając kaŜdą pozycję z projektu uchwały , skarbnik informowała o 
stawce roku 2008 , stawce proponowanej na rok 2009 i stawkach maksymalnych na rok 2009. 
Komisja w trakcie dyskusji zwróciła szczególną uwagę na te osoby , które poprzerabiały tzw . 
„ chlewiki „ na garaŜe , a nie zgłosili tego faktu  do gminy celem opodatkowania . 
Radny Klim -  zwrócił uwagę ,Ŝe naleŜałoby o takich sprawach mówić  , a potem dopiero je 
zweryfikować . Radny równieŜ stwierdził ,Ŝe część osób ma garaŜe przy budynkach i boją się 
zgłaszać ,a  z wyjaśnień skarbnik wynika ,Ŝe  garaŜ wbudowany w budynek mieszkalny  
obciąŜony jest stawką podatku od powierzchni mieszkalnych .     
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
Ad.4 
Przewodnicząca komisji omówiła informację dotyczącą zapotrzebowania  na środki 
finansowe przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej na rok 2009 . 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
Komisja przeanalizowała ile środków potrzebne jest na realizację zadań własnych w zakresie 
świadczeń społecznych ile na zadania zlecone i na dodatki mieszkaniowe . 
Przyjęte stanowisko komisji : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyj ęła informacj ę i pozytywnie odniosła się 
do opracowanych potrzeb Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na rok 2009 .  
Ad.5 
Radna Kornet poruszyła następujące sprawy : 
- remont drogi Lubowo-Klępino  
- roboty melioracyjne na rowach  
- przedszkole w Sownie  
Wójt Gminy odpowiadając na sprawy poruszone przez radną wyjaśnił ,iŜ odnośnie drogi jest 
zrobione zlecenie i będzie robiona , rowy razem z odwodnieniem terenu wokół świetlicy będą 
wykonane do zimy , a w sprawie przedszkola zrobiony został  sondaŜ przez p. 
Wojciechowską i jest zebranych 18 podpisów , aby było przedszkole .Dalej wójt 
poinformował ,Ŝe gmina prowadzi rozmowy z TPD na temat uruchomienia ogniska 
przedszkolnego jak równieŜ w pozostałych miejscowościach , gdzie go nie było . 
Radna Kornet  zabierając głos ponownie poruszyła temat dotyczący przyznawania środków 
finansowych na szkoły w danym roku  , aby to były kwoty minimalne zabezpieczające 
potrzeby bieŜące , a dać większą kwotę na jedną szkołę w roku - za którą np. będzie moŜna 
zrobić remont dachu . 
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Wójt Gminy – odnosząc się do tej sprawy odpowiedział ,Ŝe właśnie tak jest robione  i dalej  
wymienił szkoły w których naleŜy przeprowadzić remonty  , na pierwszym miejscu wójt 
wymienił szkołę w Małkocinie gdzie w 2009 roku będzie inwestycja związana z kapitalnym 
remontem , kolejną wymienioną szkołą to Strachocin , gdzie naleŜy rozwaŜyć zmianę 
ogrzewania na gazowe no i szkoła w Sownie . 
Radna Kornet wracając do utworzenia przedszkola w Sownie powiedziała ,Ŝe otwarcie 
przedszkola na 4 godziny nie załatwi sprawy i tutaj zaproponowała , aby rozwaŜyć moŜliwość  
wydzierŜawienia budynek na prowadzenie przedszkola przez osobę prywatną . 
Przewodnicząca komisji zapytała się co w sprawie kursu autobusu MZK nr 5 w niedzielę do 
Skalina , miał być kurs sondaŜowy , bo o kurs na dzień 1 listopada zostało złoŜone pismo . 
Zastępca Wójta – odpowiedział ,Ŝe było uzgodnione, iŜ w weekend będzie kurs sondaŜowy .   
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe w dniu wczorajszym komisja gospodarki mienia 
komunalnego i budŜetu w ramach   posiedzenia była  zobaczyć tereny i zabudowania  po byłej 
jednostce wojskowej w Witkowie , którą gmina zamierza przejąć . Dyskusja w tej sprawie 
przeprowadzona zostanie na sesji , pierwsze odczucie komisji było takie , aby się nie 
zastanawiać i kupować . Wójt rozwijając dalej ten temat powiedział o moŜliwości 
skorzystania z bonifikaty, z innych źródeł dofinansowywania , moŜliwość utworzenia 
mieszkań socjalnych , wycena to 3,6 mln zł . Na razie naleŜy to wszystko przeanalizować .  
Radny Klim – zgłosił swoje spostrzeŜenie ,Ŝe jeŜeli gmina kupiłaby budynki jednostki 
wojskowej na mieszkania socjalne to nie trzeba by było robić tych mieszkań w budynku po 
świetlicy wiejskiej w Klępinie . 
Wójt Gminy – przypomniał o trudnej sytuacji mieszkaniowej mieszkańców Rogowa 15, iŜ 
naleŜy te rodziny przenieść ( mieszkania TBS)  , a budynek rozebrać. 
Radna Kornet – zgłosiła sprawę dotyczącą rodziny Dębskich , która jest rodziną wielodzietną 
i trzeba by im było pomóc finansowo w remoncie dachu .  
Wójt Gminy wyjaśnił ,Ŝe w tej sprawie moŜna złoŜyć podanie . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .  
 
 
Protokołowała:                                                                                   Przewodnicząca Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                       ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                            Data podpisania : 
2008.10.21                                                                                          2008. ……………..  
 
 
 
 
 


